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SzanownY Panie PrezYdencie,

w imieniu mieszkaric6w osiedla ,,Potudnie" Twracaffr siE z prosb4 o wykonanie

remontu ulicy tr-anieszczynaod ul' Smolnej do ul' Planty'

Nawierzchnia ulicy N,anieszczyna wykonanaiestzszesciok4tnych element6w tzw'

trelinek, w wielu miejscach ptzezlata uZytkowania nastqlily braki w nawierzchni' wiele

element6w jest potluczonych, nnwszalych, w nielil6rych miejscach zamiast twardej

nawierzchni jest piach. Stan takiej nawierzchni stwarzapowa2ne zagroaenie dla

u4rtkownik6w tej drogi. w kilku miejscach poniszczone s4 krawg2niki , alladtugosci kilku

metr6w krawgznika nie ma wcale'

Mieszkancy tej czgsci osiedla Potudnie zvtracajq,uwagg na duiry ruch samochod6w' nie

tylko mieszkaric6w ale r6wnie2 innych uzytkownik6w,k6tzy kotzystaj4np. z targowiska

miejskiego.

W zrvi4zlcu zpowyhszym prosz9 o umieszczenie remonty ul' tr-anieszczynzaw roku 2020'
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